
Fra: arvid johannesen <arvidjo4@online.no> 
Sendt: mandag 6. november 2017 12:37 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Sak 17/1176- 17/31639 
 
Hei!   
Viser til deres brev av 3.11 og telefonsamtale i dag med Irene Wilhelmsen.  
Her er det snakk om en "lomme" veien, vi bor i Alvermarka 19, hele nedre del av Alvermarka er det 
stort sett på alle hus dårlig med parkering, folk står parker stort sett ut i veien som ved flere 
anledninger gitt problem med brannbil og andre større kjøretøy som ikke får passert. Om dere tar 
dere en tur i dag vil dere se hvordan det er og ofte står biler som i dag parkert på gangvei,  vi har 2 
små gutter som hver dag sykler til skolen og ellers er mye ute, når biler står parkert på fortau så må 
guttene sykle ut i vegen som ved flere anledning har gitt farlige situasjoner.  
Ved denne såkalte lommen så har vi hatt på litt grus slik slik at vi kan parkere ene bilen ut av veien og 
ikke stå i veien for andre, i sommer ble denne "lommen" asfaltert fra kommunen sin siden.  
Denne lommen fungerer perfekt for nabolaget og hus som har gjester og ekstra biler kan parker og 
uten det oppstår situasjoner. Område lommen er i et en skråning med kratt og skog og gjør ikke 
annen nytten en nabolaget hiver gress og busker ned i.  
Vi vil si det det er utrolig sløsing med kommunens midler om dere fjerner lommen samt at det også 
vil bli slik at nå vil bilene vil bli parker ut i veien igjen.  
Vi ber om en vurdering fra kommunen siden Evt en synfaring så dere kan se problemet her i gaten.  
Vi håper på en konstruktiv dialog og at vi kan finne en fornuftig løsning.  
Ved synfaring bør jo også den som har sendt klage stille.  
Hører fra dere  
Hilsen  
Anette og Arvid Johannesen 
Mob 90131895 
 
 
Hilsen Arvid :-) 


